
 1 

Protokół Nr LIII 
Z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Strykowie odbytego  

w dniu 18 lutego 2010 roku 
 
Skład Komisji na posiedzeniu w dniu 18 lutego 2010 r.  

1. Grzegorz Kuna – Przewodniczący Komisji 
2. Anna Ślęzak – Wiceprzewodniczący Komisji 
3. Wojciech Cichosz 
4. Zbigniew Kos 
5. Andrzej Pożarlik 
 
Proponowany porządek posiedzenia:  
 
1. Analiza realizacji wniosków Komisji Uchwał i Wniosków przyjętych na posiedzeniach Rady Miejskiej w Strykowie w II półroczu 2009 roku. 
2. Sprawy różne. 

 
Porządek posiedzenia został przyjęty przez członków Komisji jednogłośnie.  
 
Ad. 1.  
Komisja zapoznała się z wykazem wniosków Komisji Uchwał i Wniosków przyjętych na posiedzeniach Rady Miejskiej w Strykowie w II półroczu 2009 roku 
oraz ze sposobem ich realizacji.  
 
 

L.p. 

Data 
posiedzenia  

 

Treść wniosku 

 

Sposób realizacji wniosku 

 

Uwagi 
1.  28.07.  

 

1. Wystąpić do Burmistrza o powołanie komisji, 
która oceniłaby możliwość dostosowania do 
potrzeb kupców i klientów wiat na terenie 
targowiska. 

 
 
 
 
2. Wystąpić do zarządcy drogi 708 o wycięcie 

W dniu 16.09.09 r. Komisja Rolnictwa Ochrony 
Środowiska i Planu Miejscowego RM dokonała w terenie 
wizji targowiska miejskiego w Strykowie. Komisja nie 
widzi potrzeby zmian technicznych targowiska, powinno 
ono zafunkcjonować po modernizacji jak najszybciej. 
Komisja wnioskuje o niezwłoczne przygotowanie i 
wprowadzenie w życie regulaminu korzystania z 
targowiska.  
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zakrzaczeń przy wyjazdach z bocznych dróg, celem 
poprawy bezpieczeństwa oraz widoczności na 
odcinku od ul. Kolejowej do granicy gminy. 

 

Wystąpiono z pismem 30.07.2009 r. Odp. Otrzymano 
31.08.09 r., że zostały wykonane prace polegające na 
wycince drzew oraz zebraniu śmieci.  

2.  28.08. 

 

1. Zwracamy się z prośbą o spowodowanie 
usunięcia płyt dachowych z rakotwórczego eternitu, 
który został przez kogoś wyrzucony koło brzozy 
przy nasypie kolejowym na wysokości ul. 
Słonecznej. Prosimy o pilną interwencję i 
powiadomienie policji. Płyty zagrażają zdrowiu i 
życiu i nie mogą być pozostawione w sąsiedztwie 
mieszkających ludzi.  

 
2. Wystąpić do Prokuratury Łódź – Bałuty o 

przekazanie informacji w sprawie, w stosunku, do 
których osób pełniących funkcje publiczne w 
Gminie Stryków było lub jest prowadzone 
postępowanie wyjaśniające i na czyj wniosek. 

 
3. Wnioskuję o wyczyszczenie chodników 

oraz wycięcie gałęzi nad chodnikiem w 
Niesułkowie. 

 
4. Wnioskuję o wycięcie krzaków od ul. 

Wolskiej do torów kolejowych w Bratoszewicach. 
 
5. Wystąpić o wycięcie zakrzaczeń na działce 

GDDKiA znajdującej się w Sierżni. 

 

Zlecono ZGKiM w Strykowie uprzątnięcie 
połamanych płyt dachowych w ilości ok. 3 szt. Płyty 
zostały zabrane z w/w miejsca.  

 

 

Wystąpiono z pismem w dniu 31.08.09 r. Otrzymano 
odpowiedź w dniu 29.10. 09 r. , że nie były 
prowadzone postępowania wyjaśniające w  stosunku 
do osób pełniących funkcje publiczne w Gminie Stryków. 

 

Będzie wykonane w br. w okresie zimowym przez 
pracowników JRP – uzgodniono z radnym z tego terenu. 

 

Wykonano przez pracowników JRP. 

Wystąpiono 11.09.09 r. Odpowiedź 28.10.09 r. z 
informacją, że ogłoszono przetarg na wycinkę drzew 
i krzewów w pasie autostrady A1, A2. Termin 
zakończenia wycinki 28.02.10 r.  

 

3.  25.09. 1. Wystąpić do ministra infrastruktury z Wystąpiono z zapytaniem 1.10.09 r. Odpowiedź  
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zapytaniem o przebieg szybkiej kolei TGV w pasie 
autostrady A 2. 

 
 
2. Wnioskuję o wykoszenie poboczy drogi 

gminnej w Bratoszewicach od ul. Wolskiej do lasu. 
 
3. Wystąpić do zarządcy drogi Nr 708 o wycięcie 

zakrzaczeń zwężających światło drogi.  
 
4. Uzupełnić ubytki asfaltu na drodze gminnej 

Warszewice- Cesarka.  

 

otrzymano 15.10.09 r. Jest realizowane postępowanie 
przetargowe na wybór wykonawcy studium wykonalności 
projektu. Dopiero po jego wykonaniu zostanie podjęta 
decyzja, co do przebiegu tej linii, tj. w 2012 roku.  

Wykonane przez pracowników JRP.  

Wystąpiono 1.10.09 r. Odp. otrzymano 27.10.09 r., że 
roboty będą wykonane sukcesywnie przez pracowników 
Obwodu Drogowego w Koluszkach.  

Wykonane przez ZGKiM w Strykowie. 

 

4. 30.10. 

 

1. Rozważyć możliwość ustawienia wiaty dla dzieci 
oczekujących na dojazd do szkoły w 
miejscowości Koźle. 
 
 

2. Wystąpić o wycięcie zakrzaczeń na drodze Nr 
708 przy skrzyżowaniu z drogą do Nowostaw 
Górnych. Górnych. 

 

Wiata została ustawiona 6.11. 2009 r.  

 

 

Wystąpiono z pismem do zarządcy drogi 2.11. 09 r. Odp. 
Otrzymano 7.12.09 r., roboty zostały wykonane w dniach 
16-17.11. 2009 r.  

 

5.   

26.11. 

1. Komisja wnioskuje o naprawę drogi w m. 
Sosnowiec Pieńki do drogi krajowej Nr 14 oraz 
łącznika Sosnowiec Pieńki – Ługi, w sposób 
możliwy do realizacji przez Gminę. 

 
2. Komisja wnioskuje o wyrównanie równiarką 

dróg: Smolice – łącznik drogi powiatowej z drogą 
wojewódzką oraz ul. Szlacheckiej w Anielinie 

Naprawa i równanie w/w dróg była wykonana 
sukcesywnie i w miarę posiadanych środków. 
Łącznik Ługi – Sosnowiec był naprawiany przez 
wykonawcę robót wodociągowych. 

W tych warunkach atmosferycznych nie jest możliwa 
naprawa w/w/ dróg. W okresie wiosennym 
przystąpimy do prac utrzymaniowych na drogach 
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Swędowskim. 
 
3. Komisja wnioskuje o podniesienie poziomu 

chodnika na ul. Kolejowej w Strykowie przy ul. 
Stodolnianej celem zlikwidowania zastoiny wodnej 
po opadach. 

 
 

gminnych. 

Wykonane siłami JRP w terminie do 15.12.2009 r.  

6.   

10.12. 

1. Przywrócić w WPI zadanie budowa sali 
gimnastycznej w Koźlu z realizacją na lata 2010-
2012. 

 

Zadanie zostało przesunięte na lata 2013-2014. Na 
sesji RM w dniu 29.12.09 r. Burmistrz wyjaśnił 
konieczność przesunięć w WPI. Wyjaśnienia zostały 
przyjęte – wniosek niezrealizowany.  

 

7.   

29.12. 

Wystąpić do zarządców drogi powiatowej Niesułków –
Nowostawy i drogi wojewódzkiej nr 708 (od szkoły w 
Niesułkowie do Strykowa) o uzupełnienie ubytków 
w/w drogach. 

W okresie zimowym naprawy nie są wykonywane. 
Po zimie wystąpimy do wszystkich zarządców o 
naprawę jezdni i ich przegląd.  

 

 
Pytań do przedstawionej informacji nie zgłoszono.  
Przewodniczący Komisji zaproponował przyjęcie wniosku: Komisja zapoznała się z informacją o sposobie realizacji wniosków Komisji Uchwał i Wniosków 
przyjętych na posiedzeniach Rady Miejskiej w Strykowie w II półroczu 2009 roku. Wniosków do informacji nie zgłoszono. 
Głosowanie: 5 głosów za, 0 głosów przeciw, 0 głosów wstrzymujących się 
 
Ad. 2. Sprawy różne.  
Spraw różnych nie zgłoszono.  
 
Na tym protokół zakończono. 
Protokołowała E. Tomczak.  
 

                     Przewodniczący Komisji Rewizyjnej  
                             Rady Miejskiej w Strykowie  
 
                                           Grzegorz Kuna  
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